
   復盛東南亞儲備幹部培訓計畫  
Fusheng Southeast Asia MA Training program 

 

公司簡介：  

復盛自 1953 年創立以來，始終保持 「追求卓越、豐富人生」的精神，注入企業每一個角落

深處，每一個復盛人都是企業存續的關鍵。 公司主要產品為空氣壓縮機、冷媒壓縮機，在產

業內皆具有舉足輕重的地位，專業版圖跨足中國、美國、德國，近年來東南亞地區快速成長，

舉凡在：泰國、印尼、馬來西亞、印度、越南等國都有發展足跡。 

 

計畫說明：  

『復盛儲備幹部培訓計畫』是專為未來泰國、馬來西亞、印尼子公司基層主管所設計的培訓計

畫，為期一至二年。儲備幹部們將接受完整壓縮機專業知識與技能訓練、部門實習與輪調或專

案執行等階段性培訓，受訓後通過評選將有機會獲得海外子公司工作機會。  

 

 

資格條件： 

1. 大學-機械/電機系相關科系尤佳；非機械/電機相關科系，對空壓機業有興趣者亦歡迎 

2. 泰國/印尼/馬來西亞籍之就學僑生或外籍生(可利用寒暑假到公司實習或畢業後實習) 

 

語言能力： 

具英文溝通能力；會中文尤佳 

 

應徵方式： 

請填寫專用報名表，Email：fs.hr@fusheng.com 

若有相關問題，請電洽(02)2995-1411 分機 569 蔡小姐 

 

Our Website： 

http://www.fusheng.com 
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壓縮機製造流程
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銷售

空壓市場簡介/了
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務實習拜訪

維修與服務

服務品質策略/空

壓機修服/售後服

務與作業流程

http://www.fusheng.com/


 
Fusheng Southeast Asia MA Training program  

Introduction 
The spirit of “Pursuing Excellence, Enriching Life” has been living in every corner of Fusheng since its 

establishment in 1953.  Employees are the most critical success factor of the company’s growth. 

 

Being the leading brand in the global compressor industry, we provide different types of total 

solutions and products for our customers with different needs, including air compressors, refrigerant 

compressors, oil-free centrifugal air and gas compressors. Our professional territory has been 

successfully branched out into China, European and American. We have a rapid growth in Southeast 

Asia in the past few years, and expanded our operations in Thailand, Malaysia, and Indonesia. 

 

Training program  
“Fusheng MA program” is an intensive, one-to-two year, development program designed to cultivate 
the future leaders in overseas subsidiaries or branches in Thailand, Malaysia and Indonesia. The 
management associates will receive comprehensive compressor knowledge and technical skills 
training, well-designed cross function job rotations, and special project assignment. The 
management associates who pass the assessment with outstanding performance will be assigned to 
a management position in oversea subsidiaries or branches after the completion of MA program. 
 

 
 

Qualification 
1. Bachelor degree in mechanical / electrical engineering is plus. Other majors who are interested in 

air compressor business also acceptable.  

2. Thai, Malaysian, and Indonesian nationality students in Taiwan can apply for an internship. 

 

Language Skill 
Fluent in English; Chinese is a plus. 

 

Contact 

Please fill in the application form and email to  fs.hr@fusheng.com 

If you have any question, please contact +886-2-2995-1411 EXT569  
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